
Protokoll för Datasektionens styrelsemöte 2007-11-11

Datum: 2007-11-11

Tid: 19.00

Plats: Ludd

Ärenden: §1-§7

Närvarande:

Josefin Lundqvist (ordf.)

Marina Erneholm (vice)

Jonas Lundqvist (info)

Andreas Eberhardt (kassör)

Johan Hedblom (UBS2)

Peter Möllerström (armk)

Max Wisten (XP-el)

Andreas Risberg (Student-tv)

§ 1. Formalia:

1. Mötet förklarades öppnat.
2. Mötet ansågs behörigt.
3. Sittande Josefin Lundqvist valdes till mötesordförande.
4. Sittande Jonas Lundqvist valdes till mötessekreterare.
5. Dagordningen fastställdes utan ändringar.
6. Inga adjungeringar.
7. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§ 3. Information:

1. Ordförande

Josefin informerade att om man har problem med föreningslokalerna så ska man vända sig till KS. Det ska i framtida komma separata punkter i mötesprotokollen rörande utskotten. Hurtsar och datorer är på gång till sektionensrummet. KS uppmanar att man ska skicka in frågor till rektorslunchen. Ludd kommer att genomföra en tacofest 23/11.

2. Vice ordförande

Har börjat ta tag i sektionensrummet och varit på möten angående det. Fler hyllor samt någon soptunna ska dit. Geosektionen ska fixa microvågsugn.

3. Kassör

Har spenderat mycket tid på expen. 45 datastudenter har beställt overall.
Har varit på förvaltningsutskottsmöte och diskuterat om Bokis samt TKL:s budget.

4. Informationsansvarig

Inget nytt.

5. Utbildningbevakningssamordnarna

Kommer behöva en representant till systemtekniks och TFM:s samrådsgrupper. Informerade om att TKL kommer att anordna någon form av programrådsträff i slutet av november.

6. Arbetsmarknadskontakt

Ska kontakta Dataföreningen Nord om en eventuell kväll i slutet av november eller början av december. Han ska även prata med Idéhuset och Sif samt springa runt på institutionerna och leta folk.

7. Sexmästeriet

Ej närvarande.

8. XP-el ordförande

Skolledningen har beslutat att de får behålla sin lokal.

9. Student-TV

Samma sak gäller för deras lokal som XP-el. Har börjat med en ny hemsida. Studiecirkelarna rullar på.

10. Valberedningen

Ej närvarande.

§ 4. Beslut

§ 4.1 Mat efter sektionmötet. Mötet valde att:

vi bjuder de 30 första medlemmarna som kommer till sektionmötet tisdagen den 4:e december på mat efter mötet.

§ 5. Diskussion:

1. Overaller.

Samarbetet med maskin har fungerat bra. Andreas E har diskuterat med maskinteknologsektionen att eventuellt starta en egen grupp som bara ska ta hand om overallerna till nästa år.

2. Lussefika.

Ett mail ska skickas ut och Jonas ska fixa affischer. Det ska fixas fika och planeras aktiviteter. De som kan innan 15:00 får hjälpa till med att handla fika.

3. Nästa sektionmöte (mat).

Spagetti och köttfärssås med dryck den 4:e december ska kollas upp med STUK.

4. Utredningar.

UBS och armk måste börja titta på utredningar nu för att det ska bli något bra av det hela.

5. Adelpriiset.

En representant från oss måste vara på mötet torsdag 16:30. Marina ska gå.

6. Träff med programrådsrepresentanter.

Nu på onsdag är det möte. Påminnelsemail ska skickas på tisdag. Alla som kan ska vara på gula 18:30.

7. Sektionsövergripande aktivitet.

Pedagogsektionen vill ha en aktivitet tillsammans med datasektionen. Vi tycker att idén är jättebra, fast vi anser oss inte ha tid att planera en. Vi ska föreslå ett möte med vissa representanter från båda sektionerna där det kan diskuteras. En annan idé är att ha ett stort snöbollskrig där lagen är de olika sektionerna.

Anordnar de krig så kommer vi!

8. Aktivitet för sektionsaktiva.

Curling kostar 100 kr/person. Söndag 9:e mellan 19:50 och 22:00 är datumet som gäller.

§ 6. Övriga frågor

1. Inga övriga frågor.

§ 7. Avslutande formalia:

1. Nästa möte blir 20071122 18.30 på Ludd.
2. Mötet förklarades avslutat.